

TOUCH DROP MILITARY STANDARD

iPhone 16 Plus | Black (Noir)

DESCRIPTIONS

Reinforced case, withstands 3m drops

100 words

A cutting-edge case as strong as a piece of armor? QDOS has done it! TOUCH DROP I MILITARY STANDARD combines the robustness of an innovative structure with a finish as silky and elegant as liquid silicone. Thanks to a TPU bumper with Impact Edge® air-cushioned corners, a double-layer back in recycled PC, slightly raised edges to prevent rubbing and a finish resistant to chemicals (perfumes, cosmetics...), this case benefits from MIL-STD-810H military certification and withstands 3m drops. Its premium MagSafe-compatible magnet offers 2x the power of conventional magnets. Recycled and recyclable shell, made in France (OFG certification).

50 words

Reinforced case combining a TPU bumper with Impact Edge® air-cushioned corners, a double-layer PC back and a liquid silicone-effect finish resistant to chemicals (perfume, etc.). These features are crowned by MIL-STD-810H military certification, enabling it to withstand a 3m drop. Its premium MagSafe-compatible magnet offers 2x the power of conventional magnets. Recycled and recyclable case, Origine France Garantie.

25 words

MIL-STD-810H-certified reinforced case with air-cushioned bumper, double-layer back, liquid silicone effect finish. 3m drop resistance. MagSafe-compatible premium magnet. Recycled and recyclable case, OFG.

SEO

QDOS TOUCH DROP I MILITARY STANDARD for iPhone 16 Plus is a MIL-STD-810H-certified reinforced case with air-cushioned bumper, liquid silicone effect finish. Resistant to 3m drops. Recycled and recyclable case, OFG.



DESCRIPTIONS

Coque renforcée, résiste à 3m de chute

100 mots

Une coque haute couture aussi solide qu'une armure ? QDOS l'a fait ! TOUCH DROP I MILITARY STANDARD allie la robustesse d'une structure innovante avec une finition aussi soyeuse et élégante que du silicone liquide. Grâce à un bumper en TPU avec angles à coussin d'air Impact Edge®, un dos double couche en PC recyclé, des bordures légèrement relevées pour éviter les frottements et une finition résistante aux produits chimiques (parfums, produits de beauté...), cette coque bénéficie de la certification militaire MIL-STD-810H et résiste à 3m de chute. Son aimant premium compatible MagSafe offre une puissance 2x supérieure aux aimants classiques. Coque recyclée et recyclable, fabriquée en France (certification OFG).

50 mots

Coque renforcée composée d'un bumper en TPU avec angles à coussin d'air Impact Edge®, d'un dos PC double couche et d'une finition effet silicone liquide résistante aux produits chimiques (parfum...). Des caractéristiques couronnées par la certification militaire MIL-STD-810H et qui lui permettent de résister à 3m de chute. Son aimant premium compatible MagSafe offre une puissance 2x supérieure aux aimants classiques. Coque recyclée et recyclable, Origine France Garantie.

25 mots

Coque renforcée certifiée MIL-STD-810H avec bumper à coussin d'air, dos double couche, finition effet silicone liquide. Résiste à 3m de chute. Aimant premium compatible MagSafe. Coque recyclée et recyclable, OFG.

SEO

QDOS TOUCH DROP I MILITARY STANDARD pour iPhone 16 Plus est une coque renforcée certifiée MIL-STD-810H avec bumper à coussin d'air, finition effet silicone liquide. Résiste à 3m de chute. Coque recyclée et recyclable, OFG.